
Van: Dik-Faber, C. <c.dik@tweedekamer.nl>  
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021  
Aan: Commissie VWS <cie.vws@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Vraag over ‘voordringen’ en  

 

Geachte griffie, 

 

Afgelopen dagen bereikten mij berichten dat ook zorgpersoneel dat niet de ‘handen aan het 

bed heeft’ al gevaccineerd is. Het gaat om bijvoorbeeld receptionistes, maar ook MT-leden. 

Gisteravond was dit ook in de media: https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2363992-

vaccinatievoordringers-zorgen-voor-wachtlijsten.html 

 

Verder heb ik begrepen dat er spuiten zijn waarmee je geen zes, maar zeven vaccins kunt 

toedienen. O.a. het Haga ziekenhuis doet dat al. Dit is echter geen standaard praktijk, 

waardoor er toch verspilling plaatsvindt. 

 

Conclusie: combi van meer prikken en minder “voorkruipers” maakt dat we meer 

zorgers/mensen aan het bed kunnen beschermen. Ik zou hierop graag een reactie van de 

minister van VWS ontvangen voorafgaand aan het debat morgen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Carla Dik-Faber 

Tweede Kamerlid ChristenUnie  
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